

备战新四级，突破词汇关（一）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/121/2021_2022__E5_A4_87_E6_88_98_E6_96_B0_E5_c83_121351.htm

旧四级终于落下了圆满的帷幕,这个暑假让我们一起迎接着新四级的考验吧。从本期开始我将会通过讲练方式,一步一步解决新四级的综合部分。

今天我们进行第一步,四级必备词汇。有同学一定会想,为什么不是单独的词,而是题目(这些题目都是在老四级考试频率最高的题目,我精心挑选出来)。因为你背住词汇和你在题目中能做出题来是不同的概念,而词汇单题是综合部分完型填空的基础,所以我将会通过六次讲解把词汇解决,再通过六次讲解去分练每一个综合部分的题型。

Unit 1 1、Niagara Falls is a great tourist _____ drawing millions of visitors every year. A) attention B) attraction C) appointment D) arrangement

2、The hopes, goals, fears and desires _____ widely between men and women, between the rich and the poor. A) alter B) shift C) transfer D) vary

3、Some diseases are _____ by certain water animals. A) transplanted B) transformed C) transported D) transmitted

4、It is our _____ policy that we will achieve unity through peaceful means. A) consistent B) continuous C) considerate D) continual

5、In a sudden _____ of anger, the man tore up everything within reach. A) attach B) burst C) split D) blast

6、In Britain people _____ four million tons of potatoes every year. A) swallow B) dispose C) consume D) exhaust

7、A lot of ants are always invading my kitchen. They are a thorough _____. A) nuisance B) trouble C) worry D)

anxiety 8、 I'm very sorry to have _____ you with so many questions on such an occasion. A) interfered B) offended C) impressed D) bothered 9、 The price of beer _____ from 50 cents to \$4 per liter during the summer season. A) altered B) ranged C) separated D) differed 10、 Our son doesn't know what to _____ at the university ; he can't make up his mind about his future. A) take in B) take up C) take over D) take after 11、 Although they plant trees in this area every year, the tops of some hills are still _____. A) blank B) hollow C) vacant D) bare 12、 William Penn, the founder of Pennsylvania, _____ defended the right of every citizen to freedom of choice in religion. A) peculiarly B) indifferently C) vigorously D) inevitably 13、 When people become unemployed, it is _____ which is often worse than lack of wages. A) laziness B) poverty C) idleness D) inability 14、 Some people would like to do shopping on Sundays since they expect to pick up wonderful _____ in the market. A) batteries B) bargains C) baskets D) barrels 15、 A lorry _____ Jane's cat and sped away. A) ran over B) ran into C) ran through D) ran down

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com